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Stadsstyrelsen § 112 26.04.2021

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 112

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Stadsstyrelsen beslutade ta tilläggslistans ärenden ”Begäran om
omprövning angående stadsstyrelsens beslut 8.3.2021 § 65” och
”Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom” till
behandling.

 ---
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Stadsstyrelsen § 113 26.04.2021

Protokolljusterare

STST § 113

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Arja Isotalo och Eva
Sederholm.

 ---
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Stadsstyrelsen § 114 26.04.2021

Verkställighet av stadsfullmäktiges beslut

STST § 114

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen konstaterar om besluten i stadsfullmäktiges
sammanträde 21.4.2021 att de

1. inte går utöver stadsfullmäktiges befogenheter,

2. att de övrigt inte är lagstridiga,

3. samt anteckna besluten för kännedom och verkställa dem enligt
följande:

§ 26 Att godkänna Lovisa stads strategi: Skickas till centralerna.

§ 27 Försäljning av byggnader med anknytande markområde i Strömfors
bruk som ägs av Lovisa stad: Skickas till centralen för näringsliv
och infrastruktur och stadsdirektören.

§ 28 Lovisa stads program för delaktighet 2021–2023: Skickas till
centralerna.

§ 29 Regionalt tillgänglighets- och framkomlighetsprogram 2021–2025
för Östra Nyland: Skickas till grundtrygghetscentralen och centralen
för bildning och välfärd.

§ 30 Avtal om att ordna inspektioner i enlighet med lagen om
smittsamma sjukdomar: Skickas till grundtrygghetscentralen.

§ 31 Utvecklingssamtal som förts med stadsdirektören, rapportering

§ 32 Stadsstyrelsens uppföljning av verksamheten och ekonomin,
fullmäktigemotion

§ 33 Att skapa ett uppföljningssystem för beslut om fullmäktigemotioner,
fullmäktigemotion

§ 34 Fullmäktigemotioner

§ 35 Societetshuset till kulturhus, fullmäktigemotion: Skickas till
stadsdirektören och centralen för bildning och välfärd.



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2021 6

Protokolljust.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 115 26.04.2021

Val av medlemmar och ersättare till uppbådsnämnden

1126/00.00.01/2020

STST § 115
 Beredning: direktör för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Vid uppbådet för de värnpliktiga ordnas en gemensam öppning
innan förrättningen inleds. Programmet är det följande:

 anmälan till äldsta militären
 öppningstal av regionalbyråns befälhavare
 stadens representant, hälsning
 församlingens representant, hälsning
 kaffeservering som ordnats av staden, kommunen och församlingen.

 Nylands distriktskontor för gardets jägarregemente föreslår att en
motsvarande tillställning ordnas i år under uppbådsdagen.

 Uppbådet i Lovisa hålls i Lovisa idrottshall, adress
Brandensteinsgatan 29, tisdagen den 14 september 2021 kl. 8.00.

 Cirka 20 personer beräknas ta del i kaffeserveringen (ca kl. 9.20)
som är avsedd för inbjudna, förrättande personal och
musikkapellet.

 I eventuell bespisning (lämplig tidpunkt ca kl. 8.45) deltar cirka
102 personer från Lovisa och Lappträsk.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Nylands distriktskontor för gardets jägarregemente meddelande
om värnpliktsuppbådet antecknas för kännedom.

 Stadsstyrelsen utser två medlemmar och ersättare till
uppbådsnämnden och utser 2 läkare och en ersättare för dem till
uppbådstillfället. Medlemmarna i nämnden önskas arbeta inom
social- eller ungdomsarbetet.

 Dessutom utses en person för att framföra stadens hälsning vid
uppbådstillfället.

 Församlingarna i Lovisa, Lovisa stad och Lappträsk kommun
betalar var sin andel av kostnaderna enligt vad som
överenskommits separat. Kostnaderna påförs stadsstyrelsens
dispositionsmedel.
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Beslut: Stadsfullmäktiges andra vice ordförande Keijo Tähtinen anslöt sig
till sammanträdet klockan 17.38.

  Stadsstyrelsen utsåg enhälligt de uppsökande ungdomsarbetarna
Jari Kaasinen och Minttu Manninen till medlemmar i
uppbådsnämnden.

  Till läkare vid uppbådstillfället utsågs Johan Britschgi och Nikolai
Timonen och till deras ersättare Petro Kyrylenko och Rony Knape.

  Stadens hälsning vid uppbådstillfället framförs av stadsdirektören.

  Till övriga delar beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 116 26.04.2021

Lokal justeringspott 1.4.2021

1058/01.02/2020

STST § 116
 Beredning: personalchef Thomas Grönholm, tfn 0440 555 210

Allmänt

 Enligt de kommunala tjänste- och arbetskollektivavtalen
2020–2021 (AKTA, UKTA, TS och LÄKTA) ska kommunerna
lokalt avtala om och dela ut till personalen en justeringspott från
och med 1.4.2021. Justeringspotten kan användas för att höja
uppgiftsrelaterade löner eller individuella tillägg.

 Justeringspottens storlek baserar sig i fråga om AKTA, TS och
LÄKTA på lönen för september 2020 och i fråga om UKTA på
lönen för oktober. För alla avtal uppgår justeringspotten till 0,8 %.

Beredningsprocess

 I början av april fick centralernas direktörer tabeller av vilka
framgår de belopp som ska delas ut enligt avtalsområde, central
och lönebilagor. Det förs förhandlingar om förslagen med
representanter för personalen, det vill säga
huvudförtroendemännen, i april innan centralernas direktörer
senast 14.5 lägger fram sitt förslag till hur justeringspotten ska
fördelas.

 Belopp som ska utdelas enligt avtalsområde:

 AKTA 14 281,63 €
 UKTA 5 130,17 €
 TS 1 128,76 €
 LÄKTA 602,89 €

 Sammanlagt: 21 143,45 €/månad

 Beloppen ovan har fördelats centralvis enligt anvisningarna och
bilagorna i tjänstekollektivavtalen. Justeringspottens
kostnadseffekt uppgår till cirka 190 000 euro 2021, och den årliga
kostnadseffekten är cirka 260 000 euro.

 Enligt 53.3 § i Lovisa stads förvaltningsstadga är det den
myndighet som fattar beslut om anställning som bestämmer om
lönesättningen ifall personalresursen finns i personalplanen och
löneanslaget finns i budgeten. Den myndighet som fattar beslut
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om anställning kan delegera den befogenhet som avses i
paragrafen i fråga till en underordnad tjänsteinnehavare ifall rätten
att välja har delegerats. Stadsstyrelsen beslutar om
stadsdirektörens lön och om löneförhöjningarna för de
tjänsteinnehavare som stadsfullmäktige valt.

 I detta fall är det dock ändamålsenligt att stadsstyrelsen delegerar
beslutanderätten gällande fördelningen av justeringspotten till
centralernas direktörer för att processen ska kunna genomföras
enligt anvisad tidtabell. Föregående gång, då justeringspotten
delades ut från och med 1.1.2019, fattade stadsstyrelsen
motsvarande beslut om delegering.

 Justeringspotten utbetalas retroaktivt från och med 1.4.2021.
Potten utbetalas utgående från direktörernas förslag i samband
med löneutbetalningen i juni.

 Föredragning: stadsdirektör D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar delegera beslutanderätten om fördelningen
av justeringspotten till centralernas direktörer.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 117 26.04.2021

Månadsrapport om budgetens utfall för tiden 1.1.2021 – 31.3.2021

392/02.02.02/2021

STST § 117
 Beredning: ekonomichef Fredrik Böhme

 Resultaträkningen för perioden 1-3/2021 är positivare än
budgeterat.

 Verksamhetsintäkterna är 4,744 miljoner euro för tiden
1.1.2021-31.3.2021 och utfallet 18,34 procent.
Verksamhetskostnaderna är -26,743 miljoner euro och utfallet
23,05 procent. Verksamhetsbidraget är härmed -21,999 miljoner
euro och utfallet 24,44 procent.

 Skatteinkomsterna har ett utfall på 27,68 procent. Hela årets
skatte-inkomster uppskattas utfalla enligt budgeterat belopp.
Statsandelarnas utfall är 25,05 procent och för statsandelarnas del
uppskattas att de också för hela året utfaller enligt plan.

 Resultatet är 1,674 miljoner euro. I budgeten för nuvarande år är
det budgeterat ett resultat på -0,443 miljoner euro.

 Tilläggsmaterial
 Resultaträkning 31.3.2021

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen antecknar för kännedom månadsrapporten för mars.

Beslut: På grund av ett fel som framkommit rättades beloppen i
beredningstexten: verksamhetskostnaderna -26,743 miljoner euro,
utfallet för verksamhetskostnaderna 23,05 %, verksamhetsbidraget
-21,999 miljoner euro och utfallet för verksamhetsbidraget 24,44
%. Således är resultatet 1,674 miljoner euro och det budgeterade
resultatet -0,443 miljoner euro.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 118 26.04.2021

Begäran om omprövning angående stadsstyrelsens beslut 8.3.2021 § 65

54/12.00.00/2021

STST § 118
 Beredning: direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi

Kinnunen

 Stadsstyrelsen beslutade 8.3.2021 § 65 att förskoleundervisningen
för elevupptagningsområdet för Valkon koulu överförs 1.8.2021
till Harjurinteen koulu.

 En begäran om omprövning daterad 26.3.2021 har uppgjorts med
anledning av stadsstyrelsens beslut. Begäran om omprövning
inlämnades på Rådhuset 29.3.2021 och den har bifogats som
bilaga. 

Yrkarna av omprövning begär att beslutet 8.3.2021 § 65 hävs i
och med att beslutet enligt dem har fattats förhastat och utan
utredningar som relaterar till ärendet.

 Stadsstyrelsens beslut 8.3.2021 § 65 följer stadsfullmäktiges
strategiska avsikt (FM 9.7.2020 § 62) om programmet för
balansering av ekonomin i Lovisa stad 2020–2022, inklusive de
personalkonsekvenser som uppkommer till följd av
samarbetsförfarandet.

 I föredragningstexten (nämnden för fostran och bildnings finska
sektion 21.1.2021 § 6 och 4.3.2021 § 13) konstateras det att
stadsfullmäktige i Lovisa stad i § 94 under sitt sammanträde
18.11.2020 beslutade om uppsägningar i enlighet med resultatet av
samarbetsförhandlingarna. Enligt beslutet ska 9,1 årsverken att tas
bort från centralen för bildning och välfärds personalplan. Av
dessa kommer två skolgångshandledare, en klasslärare och två
timlärare att tas bort från ansvarsområdet för utbildning 1.8.2021.
I beslutet bekräftas dock inte vilka personer eller vilka
verksamheter minskningen berör. I samband med
samarbetsförhandlingarna har man dock sett över vilka uppgifter
eller verksamheter minskningen berör.

 Under flera läsår har det i riskbedömningen i budgetplanerna för
centralen för bildning och välfärd förts fram att storleken på
förskoleundervisningsgrupperna i små skolor varierar. Eftersom
förskoleundervisningens varaktighet bara är ett år och
undervisningen ofta ordnas som en egen undervisningsgrupp är
det inte alltid säkert att en separat förskolegrupp kan inrättas under
nästa läsår. Stadigvarande timlärare på heltid har ändå anställts för



LOVISA STAD PROTOKOLL 10/2021 13

Protokolljust.

förskoleundervisningsgrupperna.

 Lovisa stad har tidigare beslutat att förskoleundervisningen i
Haddom skola och Tessjö skola flyttas till Generalshagens skola.
Beslutet grundar sig delvis på ovannämnda ringa elevantal. 

 I föredragningstexten för den finska utbildningssektionen
konstateras det även att då det rör sig om stadens sparåtgärd får
omorganiseringen av förskoleundervisningen inte medföra
tilläggskostnader som beror på personalarrangemangen.

 Konsekvensbedömningar av tidigare motsvarande ändringar har
utnyttjats i beredningen av ärendet. Dessutom har ärendet retts ut
på nämnden för fostran och bildnings finska utbildningssektions
(4.3.2021 § 13) och stadsstyrelsens (8.3.2021 § 65)
beredningstexter. I ärendet har man för finska
utbildningssektionen berett åtgärder som ska vidtas för att
verkställa stadsfullmäktiges beslut. I beredningen av ärendet har
man sett till att anskaffningen av tillbörliga uppgifter och
utredningar har varit tillräcklig och ändamålsenlig.

Yrkarna av omprövning hänvisar till att inga besparingar
uppkommer till följd av beslutet.

 Strykningen av ett årsverke jämte tillhörande bikostnader uppgår
till cirka 37 000 euro. Antalet lärare vid Valkon koulu kommer att
minska från fyra till tre för det kommande läsåret 2021–2022. Det
finns redan skolskjutsar från Valkom till stadens centrum.
Svenskspråkiga förskolebarn och elever i årskurserna 1–6 som bor
i Valkom omfattas redan av Generalshagens skolas
elevupptagningsområde och får skolskjutsar från Valkom till
stadens centrum. Harjurinteen koulu har redan några elever som
bor i Valkom och som använder skolskjutsar. Således kan barnen
använda samma skolskjutsar som redan finns och därmed
uppkommer inga extra kostnader för skolskjutsarna.

 Förskolans morgon- och eftermiddagsvård ordnas i samma lokaler
avsedda för verksamheten. Barn behöver inte flytta under dagen.
Harjurinteen koulu har alltid haft två förskolegrupper och båda
grupperna har förutom en förskolelärare dessutom en handledare.
Således kommer personalbehovet inte att öka i och med barnen
från Valkomområdet. Lokalerna är också planerade för minst två
grupper.

Yrkarna av omprövning berättar att föräldrarna inte informerats i
ärendet, utan de har anmält sina barn till förskolan i Valkom
baserat på informationen om att förskoleverksamhet ordnas där
hösten 2021.
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 Beslut hade inte ännu fattats om nedläggningen av verksamheten
då man anmälde sig till förskoleundervisningen. Därför fanns
Valkon koulus förskoleundervisning med under anmälningsskedet.

Yrkarna av omprövning hänvisar till att bildningsnämndens beslut
7.4.2010 § 34 om gruppstorlekarna i förskolan inte motsvarar
stadsstyrelsens beslut 8.3.2021 § 65.

 Beslutet (7.4.2010 § 34) är följande: ”Maximistorleken för en
förskolegrupp är 13 elever. Ifall det förutom förskolläraren finns
ett skolgångsbiträde eller en dagvårdare kan gruppstorleken vara
högst 20 elever. Med beaktande av tillgängliga utrymmen eller
omständigheterna kan gruppstorleken minskas. Barn i behov av
särskilt stöd kräver vanligtvis tilläggspersonal oberoende av
gruppstorleksrekommendationerna. En skild förskolegrupp kan
upprättas ifall antalet elever överstiger fem.”

 Det centrala ordet i beslutet är ”kan”. Med ordet ”kan” definieras
möjligheten eller tillståndet att göra något. Det rör sig dock inte
om att man alltid ska göra så.

I begäran om omprövning hänvisar man också till
stadsfullmäktiges beslut 18.11.2020 § 94 där man inte uppger
personerna eller verksamheterna som minskningen berör.

 I beredningstexten, så som man också skrivit i begäran om
omprövning, konstateras det dock att man i samband med
samarbetsförhandlingarna sett över vilka uppgifter eller
verksamheter minskningen berör.

I begäran om omprövning tar man upp speciellt denna punkt: I
och med beslutet om personalminskning skulle det efter 1.8.2021
inte längre finnas en timlärare för förskoleundervisning i Tesjoen
koulu eller Valkon koulu. För att samarbetsförhandlingarna ska
kunna slutföras och platsen för närförskoleverksamheten för
skolarna i fråga ska kunna bekräftas måste man dock besluta om
omorganiseringen av verksamheten innan anmälningen till
förskoleundervisning. Anmälningstiden till förskolan var planerad
till 8–14.2.2021.

 Utbildningschefen har med sitt beslut 25.1.2021 § 3 anvisat
närförskolan i enlighet med förteckningen från
befolkningsregistret. Enligt uppgifterna från befolkningsregistret
fanns det fyra kommande förskoleelever i Valkom. Senare
anmälde sig två förskoleelever till. Dessa två elever hade inte
Lovisa som hemkommun, och därför syntes de inte i uppgifterna
från befolkningsregistret. Anmälningstiden till förskolan var
8–14.2.2021.
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Yrkarna av omprövning åberopar lagrummet 6 § i lagen om
grundläggande utbildning (Bestämmande av skolplats för
eleverna) och konstaterar att undervisningen skulle ske i en
främmande skolmiljö och inte i den egna bekanta närskolan som
barnen haft möjlighet att bekanta sig med och där barnen inleder
sin skolgång hösten 2022.

 Enligt rektorn för Harjurinteen koulu ordnas studiebesök till
skolan inom ramen för coronavirusrestriktionerna. Barnen och
familjerna från Valkom kommer att kunna bekanta sig med sin
skola på samma sätt som alla andra.

Enligt yrkarna av omprövning skulle inte morgon- och
eftermiddagsvården förverkligas likställt eller så att de stöder
barnens rättigheter till en säker småbarnspedagogik i samband
med förskoleundervisningen. Därutöver är yrkarna särdeles
oroliga över resursens tillräcklighet med beaktande av de
kommande gruppstorlekarna. Dessutom skriver yrkarna av
omprövning att punkterna 2.1, 2.2, 3.2, 3.3, 3.3.3 och 4.3.3 i
stadens plan för förskoleundervisning inte stöder stadsstyrelsens
beslut.

 Sammanslagningen av Valkon koulus och Harjurinteen koulus
förskoleelever påverkar inte antalet grupper. Således ändrar inte
förskoleeleverna från Valkom inte gruppstorlekarna i betydande
grad. I Harjurinteen koulu har det alltid funnits två
förskolegrupper och i båda grupperna har förutom en
förskolelärare dessutom en handledare. Enligt nuvarande uppgifter
kommer förskoleeleverna under det kommande läsåret 2021–2022
att bilda en grupp på 30 elever, vilken i sin tur kommer att delas i
två. Beroende på förhållandena eller lokalerna kan
gruppstorlekarna minskas ytterligare vid behov.

 En elev som behöver särskilt stöd beaktas utifrån elevens behov
och en pedagogisk utredning. Förskolans morgon- och
eftermiddagsvård ordnas i samma lokaler avsedda för
verksamheten. Barnen behöver inte flytta under dagen. Flyttningar
under dagen innebär att fysiska och sociala förhållanden, såsom
lokaler eller grupper, förändras. Detta kan göra barnet rastlöst.
Verksamheten sker i enlighet med målen för stadens plan för
förskoleundervisningen. Planen för förskoleundervisningen finns
på adressen
https://peda.net/loviisa/ops-lp/f%C3%B6rskolanslp-2016. 

Yrkarna av omprövning begär att bildningsnämndens beslut
7.4.2010 § 34 om gruppstorlekarna i förskolan beaktas. Enligt
yrkarna av omprövning följer stadsstyrelsens beslut inte
nämndens riktlinje i fråga. Dessutom berättar yrkarna att antalet
specialbarn inte har kartlagts separat och att man inte har utfört
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en bedömning av konsekvenser för barn.

 Bedömning av konsekvenser för barn kan utföras som
processbedömning i samband med verkställandet av beslutet eller
som en uppföljningsbedömning i form av efterhandsbedömning
till beslutet, men även som förhandsbedömning innan beslutet
fattas. I beredningen av detta ärende har man utnyttjat
bedömningar för tidigare motsvarande ändringar, i och med att
man under tidpunkten för beredningen inte förfogade över
uppgifter gällande de kommande förskoleeleverna som anmäler
sig och de kunde inte heller höras i beredningsskedet på grund av
tidsbrist.

 Ifall prognostiserade konsekvenser till beslutet är kända redan då
beslutet ska fattas, kan man välja den lösning bland olika
alternativ som bäst tjänar barnet fördel och bäst kommer att uppnå
de ställda målen. I detta fall utnyttjades resultaten till enkäter som
tidigare utförts i kommunen, såsom
www.loviisa.fi/sv/smabarnspedagogik-och-utbildning/utredning-o
m-servicenatet/. Lägesbedömningar och sammandrag av
multiprofessionella arbetsgrupper har även utnyttjats i detta
ärende. 

 I den finska utbildningssektionens föredragningstext (21.1.2021 §
6 och 4.3.2021 § 13 konstaterades redan följande om ärendet:

 Ändringens positiva konsekvenser är att
 ändringen är effektivare från utbildningens och ordnaren av

småbarnspedagogikens sida (gruppstorlek, personaldimensionering
och kompletterande småbarnspedagogik)

 verksamhetens kontinuitet säkerställs
 barnen finns i samma enhet hela dagen, inklusive vård och

förskoleundervisning
 specialundervisningstjänsterna förbättras
 elevhälsotjänsterna förbättras.

 Försvagningar som eventuellt uppkommer med anledning av
ändringen. Vårdnadshavarna märker normalt att
 den dagliga kontakten med den kommande närskolan försvinner
 resekostnaderna för föräldrarna till barn som behöver vård ökar
 barnens skolresa blir längre.

 Frågor som inverkar på verksamheten i och med ändringen (kan
vara positiva eller negativa) är att
 barngruppen blir större
 barn från olika skolor blandas i gruppen
 vårdnadshavaren kan i fortsättningen ansöka om sekundär skolplats i

Harjurinteen koulu, vilket kan inverka på närskolans elevantal.
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 Barnen kan höras i den vardagliga uppväxtmiljön samt med hjälp
av representativa forum och webbaserat hörande. Besluten som
gäller speciellt stöd fattas alltid utifrån en pedagogisk utredning. 

Yrkarna av omprövning berättar om försvagningarna som
uppkommer i och med ändringen.

 Det stämmer att ändringen har olika konsekvenser för familjerna
och barnen. En del kan uppleva ändringarna som försvagning, men
för en del kan ändringen även innebära en möjlighet till exempel
vad gäller uppkomsten av nya kompisförhållanden. Det finns olika
barn och familjer, och då kan konsekvenserna vara olika i olika
barngrupper. Konsekvenserna kan vara olika i anknytning till
flickor och pojkar, beroende på familjernas förmögenhets- eller
utbildningsnivå, eller beroende på boplats, språk, religion eller
kulturell bakgrund.

Slutligen åberopar yrkarna av omprövning omnämnandet
4.3.2021 § 13 av nämnden för fostran och bildnings finska
utbildningssektion och det att de inte fått ett meddelande i
samband med anmälningsmeddelandet: I samband med att
verksamheten ändrar ska platsen för närförskoleundervisning
meddelas i samband med anmälningsmeddelandet.

 Frågan om bekräftelse av förskoleplatsen är ännu ofullbordad
bland annat på grund av denna begäran om omprövning. Därför
kan man inte ännu meddela om ärendet. 

 Bilaga nr 1.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar förkasta begäran om omprövning enligt
ovannämnda motiveringar.

Beslut: Som teknisk korrigering korrigerades årtalet för läsåret på sida 3 i
beredningen till 2021–2022.

  Ledamot Veli-Matti Mettinen föreslog att omprövningsbegäran
godkänns och att förskolan i Valkom inte dras in.

  Förslaget vann inte understöd.

  Beslut enligt förslaget.
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  Ledamot Veli-Matti Mettinen anmälde avvikande mening till
protokollet.

 ---
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Stadsstyrelsen § 119 26.04.2021

Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom

STST § 119

a) Resekostnader för 2020, revisorns rapport, inte offentlig.

Beslut: Antecknades för kännedom.

  Representanten för ungdomsfullmäktige avlägsnade sig från
sammanträdet klockan 18.44.

 ---
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Stadsstyrelsen § 120 26.04.2021

Övriga ärenden

STST § 120

 I planen för stadsstyrelsens sammanträden har behandlingen av
budgeten planerats till 4.10 och 11.10. Det föreslås att budgeten i
stället behandlas 25.10 och 1.11.

 Stadsstyrelsen förde en näringspolitisk diskussion.

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---


